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§ 1 Sammanträdet öppnas- vice ordförande Jessica förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Närvarande Jessica Berglund, Mariz Öhman, Vanessa Alfaro, Ann-Louise Rönmark, Anette 

Gustavsson och Malin Åsander från punkt 8 

Linda Borg deltog ej. 

§ 3 Val av justerare.  

Vanessa valdes till justerare  

§ 4 Godkännande av dagordning  

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen  

§ 5 Föregående protokoll  

 

Styrelsen beslutar att lägga föregående protokoll till handlingarna. 

 

§ 6 Informationsärenden 

1. Ordförande 

 

 

2. Kassör 

- Ann-Louise informerade om att hon, Anette och Linda ser över en inventarielista för 

klubben, gäller produkter inköpta dels av styrelsen, dels av utskott m.fl. Styrelsen tog del av 

utkastet och vi delger våra utskott den färdiga listan på vårt ekonomimingel med utskotten i 

höst.  

 

3. Sekreterare 

- Anette informerar om att enkäten till alla registrerade uppfödare av rasen rottweiler 

har skickats ut. Sista dag för svar är satt till den 15/7. Redovisning av enkäten blir dels på 

medlemsmötet i Kosta och även via Facebook, tidning och hemsida. Hittills har 62 svar 

kommit in vilket vi är väldigt glada för.  

- Anette informerar om att vi har ny inloggning till SBK shopen, Anette har skickat 

vidare till UG IGP samt Ann-Louise och sparat i vår OneDrive.  

- Har varit i kontakt med valberedningen och inväntar deras halvårsavstämning.   

 

4. Utskottet för avel och hälsa 

- Vanessa har inget att rapportera. 

5. Utskottet för information  

-  Anette informerar om att vi fått in två personer som är intresserade av vår 

arbetsgrupp för hemsidan och att en arbetsgrupp kommer sättas samman under sommaren. 

- Ann-Louise meddelar att klubbsiten hos SBK är uppsagd. 
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-  Anette informerar om att bekräftelse på intresseanmälan delta med aktivitet på Elmia 

Hund 2025 har anlänt.  

 

 

6. Utskottet för tävling och samhällsnytta 

Jessica informerar om: 

- Att det blir inget rasmästerskap i spår 2024.  

- Tävlingarna i Kosta är under full planering. 

- Ras SM lydnad samt rallylydnad, inget att rapportera, allt i sin ordning.  

- Styrelsen gratulerar Ossian Modin och Team Extreme Gambler till en 8e plats på FCI IGP 

SM & VM Kval 2024, samt Tony Berglund och Go Solid’s Dallas, plats 17/39 och passar 

samtidigt på att tacka alla som representerade vår ras så fint under dessa mästerskap. 

- UG IGP efterfrågar avtal inför RAS SM IGP – Anette skickade det material vi har sparat till 

utskottet. 

- Digital föreläsning om spår och sök med utskottet i höst, följt av prova-på dagar runt om 

i landet. Styrelsen ser väldigt positivt på dessa typer av arrangemang och hoppas vi kan 

genomföra fler och därför uppdrogs det till Jessica att be utskottet ta fram riktlinjer för 

prova-på/brukssatsning 

 

 

7. Utskottet för läger och aktiviteter 

Styrelsen hoppas att alla lägerdeltagare på sommarens läger får härliga dagar med sina 

hundar och ser fram emot rapportering i Tidningen i höst. 

 

8.  Utskottet för mentalitet 

- Anette informerar om att anteckningar från MI mötet den 24/4 har ankommit från SKK, 

de har skickats till utskottet för kännedom.  

 

9. Utskottet för exteriör och utställning 

- Malin informerade om att möte med UG utställning är bokat till hösten. 

-  Styrelsen tackar UG utställning för en väl genomförd utställning i Nora.  

- UG för exteriörbeskrivningar saknar medlemmar vilket gör att arbetet med våra 

beskrivningar inte fungerar tillfredställande. 

- Anette har tillsammans med Weronica Ljungström tagit fram en struktur för 

redovisning av protokoll samt kostnader för exteriörbeskrivningar.  Anette och Weronica 

jobbar vidare med detta tillsammans med Ann-Louise och till hösten borde översynen vara 

klar.  

10. Medlemshanteringen 

- Ann-Louise informerar att valpköparvärvning inte fungerar som det ska i nya SBK 

tävling.  

Uppdrogs till Anette att kontakta SBK support om hur det är tänkt att det ska fungera på ett 

smidigt sätt. 
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11. Redaktionen/Medlemstidningen 

Anette informerar om: 

- Då ledtiden för nästa nummer är kortare än normalt så uppdrogs till alla i styrelsen att 

påminna sina utskott om att skicka in material i god tid till manusstopp den 6 augusti.  

-  Att redaktören Jenny börjat undersöka vårt avtal med Agria. Anette och Mariz har fått 

i uppdrag av styrelsen att se över samarbetsavtal med Agria. 

12. Vandringspriser och förtjänsttecken – Bruksnytt 

- Mariz informerade om utskottets förslag till namnbyte, styrelsen ser positivt på att 

inkludera fler grenar och därmed byta namn från Bruksnytt. Uppdrogs till Mariz att fortsätta 

diskussionen med utskottet.  

 

13. Arbetsgruppen sponsring 

- Anette och Mariz informerar att vi har knutit avtal med Svenska Djurapoteket med 

förmånliga rabatter för våra medlemmar, mer om detta i kommande sommarbrev från 

styrelsen. 

14. Arbetsgruppen RAS 

- Malin informerar om Zoommöte som är bokat till den 20/8 kl 19:00, inbjudan finns på 

hemsidan men ska också skickas ut till medlemmarna i kommande sommarbrev. 

 

15. Kontaktperson BSE & ZTP 

- Malin har inget att informera om. 

 

16. Internationell kontaktperson 

- Malin har inget att informera om.  

 

§ 7 Inkommande och utgående skrivelser 

§ 7a Inkommande 

17. Ordförande 

40.24, Remiss av typstadgar från SKK, styrelsen hade inga synpunkter. 

43.24, Digital fika. Styrelsen uppdrog till Anette att påminna alla i styrelsen inför nästa 

digitala fika som äger rum den 9/9. 

18. Kassör 

 

19. Sekreterare 

 

20. Utskottet för avel och hälsa 

39.24, Icke hänvisning 2024-05-28, skickad till utskottet för kännedom. 

 

21. Utskottet för information 

38.24, SBK INFO, skickad vidare till utskotten. 

22. Utskottet för tävling och samhällsnytta 

21.24 Fråga om delad tävling sök/spår rasmästerskap, utskottet har besvarat medlem och 



 

 

Svenska 

Rottweilerklubben 

Rasklubb inom Svenska Brukshundklubben 
 

Plats via Teams 

Datum 2024-07-09 

Tidpunkt 19:00-21:00 

 
 

4 
www.svenskarottweilerklubben.se 

inväntar återkoppling.  

37.24, Projektgrupp Bruks 2025-enkät, lagd till handlingarna. 

 

23. Utskottet för läger och aktiviteter 

24. Utskottet för mentalitet 

36.24, Rapport om beteende SBK, Anette har skickat till utskottet för kännedom. 

 

25. Utskottet för exteriör och utställning 

41.24, Exteriörbeskrivning 22 juni, styrelsen uppdrog till Malin att besvara skrivelsen 

eftersom utskottsgruppen för exteriörbeskrivning saknar medlemmar. Det uppdrogs även till 

Malin att kontakta de som hade anmält till gällande beskrivning.  

44.24, Ansökan domare rottweiler, uppdrogs till sekreteraren att skicka till utskottsgruppen 

för utställning att inkomma med synpunkter.  

45.24, Fråga om dubbelhandling, uppdrogs till Anette att skicka till utskottsgruppen för 

utställning att inkomma med synpunkter.  

 

 

26. Medlemshanteringen 

 

27. Redaktionen/Medlemstidningen 

28. Vandringspriser och förtjänsttecken – Bruksnytt 

42.24, Efterlysning av plaketter, uppdrogs till Anette att skicka till utskottet att kontakta 

medlem. 

29. Arbetsgruppen sponsring 

30. Arbetsgruppen RAS 

 

31. Kontaktperson BSE & ZTP 

32. Internationell kontaktperson 

 

 

§ 7 b Utgående skrivelser 

§8 Ekonomi 
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§9 Övrigt 

Visionsarbete 2024 

- Styrelsen gick igenom vår uppdragslista och bockade av flera punkter, arbetet fortsätter.  

Mer om Visionsarbete 2024 i vårt kommande sommarbrev till medlemmar samt under 

medlemsmötet på Kosta.  

Visionen var också en diskussionspunkt på vårt utskottsmöte som vi hade den 17 juni. 

 

§10 Nästa möte 

13 augusti 19:00 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Anette Gustavsson Jessica Berglund Vanessa Alfaro 

   

Sekreterare  Ordförande  Justerare 

 

 

 

Inkommande skrivelser: 

21.24, Fråga om delad tävling sök/spår rasmästerskap 

36.24, Rapport om beteende SBK 

37.24, Projektgrupp Bruks 2025-enkät 
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38.24, SBK INFO 

39.24, Icke hänvisning 2024-05-28 

40.24, Remiss av typstadgar från SKK 

41.24, Exteriörbeskrivning 22 juni 

42.24, Efterlysning av plaketter 

43.24, Digital fika 

44.24, Ansökan domare Rottweiler 

45.24, Fråga om dubbelhandling 

 


